
PROTOKÓŁ Nr XIII/20  

 

XXIX sesji VIII kadencji Rady Gminy Włodawa 

odbytej w dniu 30 grudnia 2020 roku,  

w formie zdalnej za pomocą łącza internetowego. 

 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9
05

 i trwały do godziny 10
15

. 

 

Radni Rady Gminy obecni na sesji: 

 

1) Błaszczuk Zbigniew, 

2) Budzyński Adam, 

3) Kinach Magdalena, 

4) Klimkowicz Grzegorz, 

5) Korneluk Janusz, 

6) Kozakiewicz Małgorzata, 

7) Kraszczyński Wojciech, 

8) Lejnert Dariusz, 

9) Linkowska Dorota, 

10) Lis Andrzej, 

11) Romaniuk Krystyna, 

12) Wajda Wioletta, 

13) Wysocki Bogdan, 

14) Zalewski Artur 

 

Radny Rady Gminy nieobecny na sesji: 

Dariusz Makarewicz. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 

1) Semeniuk Dariusz – Wójt Gminy, 

2) Wawryszuk Marta – Sekretarz Gminy, 

3) Błyskosz Katarzyna – Skarbnik Gminy, 

4) Ignatiuk Regina – Dyrektor Biblioteki Publicznej Gminy Włodawa, 

5) Zaborek Iwona – Kierownik Referatu Zasobów Komunalnych i Ochrony Środowiska, 

6) Oniszczuk Magdalena – Kierownik Referatu Inwestycyjnego, 

7) Czajka Anna – Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, 

8) Wegiera-Walasek Anna – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej           

we Włodawie. 

 

 

Obradom przewodniczył Janusz Korneluk  - Przewodniczący Rady Gminy. 

Protokołowała Agnieszka Weremczuk – inspektor w Urzędzie Gminy Włodawa. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów obrad poprzednich sesji Rady Gminy Włodawa. 

4. Informacja Wójta o podejmowanych działaniach w okresie między sesjami. 
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5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1.  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Włodawa; 

5.2.  zmiany uchwały budżetowej Gminy Włodawa na rok 2020; 

5.3.  planu pracy Rady Gminy Włodawa na 2021 rok; 

5.4.  planów pracy Komisji Rady Gminy Włodawa na 2021 rok; 

5.5.  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Włodawa na 2021 rok; 

5.6.  uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Włodawa; 

5.7.  uchwalenia budżetu Gminy Włodawa na 2021 rok: 

1) odczytanie opinii o projekcie budżetu wydanej przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Lublinie, 

2) odczytanie opinii Komisji Rady Gminy, 

3) odczytanie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii Komisji, 

4) dyskusja nad projektem uchwały, 

5) głosowanie projektu uchwały budżetowej; 

5.8.  ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Włodawa. 

6. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Włodawa. 

7. Wolne wnioski, komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Włodawa. 

8. Zakończenie obrad sesji Rady Gminy Włodawa. 

 

 

PUNKT   1 

 

 Przewodniczący Rady otworzył obrady XXIX sesji VIII kadencji Rady Gminy 

Włodawa witając wszystkich obecnych. Po sprawdzeniu obecności przez 

Wiceprzewodniczącą Rady stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 14, w związku       

z czym podjęte uchwały będą miały moc obowiązującą.  

 Przewodniczący Rady poinformował, że w wieku 60 lat zmarł Mirosław Kaliński 

Radny Rady Gminy Włodawa trzech kadencji – 2006-2010, 2010-2014, 2014-2018, 

wieloletni Sołtys Szuminki w latach 2005 – 2019. 

 Zgromadzeni chwilą ciszy uczcili pamięć zmarłego Radnego Mirosława Kalińskiego.  

 

 

PUNKT   2 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że drugim punktem porządku obrad jest 

przyjęcie proponowanego porządku obrad, który radni otrzymali na piśmie. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad XXIX sesji Rady Gminy. 

Głosowanie przeprowadziła Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0. 

Rada w głosowaniu uchwaliła porządek obrad. Protokół głosowania stanowi załącznik 

do protokołu.  
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PUNKT   3 

 

Przyjęcie protokołów: 

1) Nr X/20 obrad XXVI sesji VIII kadencji Rady Gminy Włodawa z dnia 27 listopada 

2020 r., 

2) Nr XI/20 obrad XXVII sesji VIII kadencji Rady Gminy Włodawa z dnia 7 grudnia 

2020 r., 

3) Nr XII/20 obrad XXVIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Włodawa z dnia 11 grudnia 

2020 r. 

 

Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem, czy radni zgłaszają uwagi do protokołów? 

Uwag nie zgłoszono. Poddał pod głosowanie łączne przyjęcie trzech protokołów. Głosowanie 

przeprowadziła Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada przyjęła przedstawione protokoły obrad 

sesji. Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

PUNKT   4 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni drogą elektroniczną otrzymali 

informację Wójta o podejmowanych działaniach w okresie między sesjami. Zwrócił się          

z zapytaniem, czy radni chcą zabrać głos w powyżej sprawie?  

 

Pytania zadali: 

1) Radna Małgorzata Kozakiewicz - zadała pytanie dotyczące wideokonferencji w sprawie 

logistyki szczepień przeciwko Covid-19 w Województwie Lubelskim. W jakim stopniu 

informacja dotyczy mieszkańców Gminy? 

Wójt Gminy poinformował, że informacje przygotowane na konferencję uległy 

zmianie. Nie wyłoniono podmiotu zabezpieczającego szczepienia na terenie województwa. 

Nie przekazano innych informacji w tej sprawie. Gmina czeka na dalsze dyspozycje.  

 

2) Radny Lis Andrzej zapytał Wójta Gminy o spotkanie z delegacją z Szacka. Jakie są plany 

na 2021 rok odnośnie tej współpracy? Drugie pytanie dotyczyło walnego zebrania 

członków Spółki Wodno-Ściekowej Jezioro Białe - Glinki. Jakie ustalono ceny za ścieki? 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że spotkanie z delegacją z Szacka odbyło się w Starostwie 

Powiatowym, dotyczyło współpracy na poziomie Powiatu. Gmina realizuje wspólny 

projekt z Szackiem w sprawie kanalizacji. Miała się w br. odbyć konferencja, ale z powodu 

pandemii umowa została aneksowana. Konferencja jest planowana w 2021 roku. 

Odpowiadając na drugie pytanie poinformował, że walne dotyczyło Spółki Wodno-

Ściekowej w Korolówce-Osada. Cena ścieków dla odbiorców Spółki wynosi 18,30 zł.,      

a dla członków 12,66 zł. 

 

Przewodniczący zamknął punkt 4 porządku obrad. 
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PUNKT   5 

 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

5.1. Uchwała Rady Gminy w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Włodawa. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej Małgorzata Kozakiewicz 

poinformowała, że radni na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt powyższej 

uchwały. 

 Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Głosów w dyskusji       

nie było. Uchwała została poddana pod głosowanie. Głosowanie przeprowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada podjęła uchwałę w powyższej sprawie. 

 Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/193/20 załączona do protokołu. 

 

5.2. Uchwała Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Włodawa na rok 

2020. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej Małgorzata Kozakiewicz 

poinformowała, że radni na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt powyższej 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały z autopoprawką.  

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowanie przeprowadziła Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0 

Głos nieoddany – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada podjęła uchwałę w powyższej sprawie. 

 Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/194/20 załączona do protokołu. 

 

5.3. Uchwała Rady Gminy w sprawie planu pracy Rady Gminy Włodawa na 2021 rok. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej Małgorzata Kozakiewicz 

poinformowała, że radni na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt powyższej 

uchwały. 
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 Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Głosów w dyskusji       

nie było. Uchwała została poddana pod głosowanie. Głosowanie przeprowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada podjęła uchwałę w powyższej sprawie. 

 Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/195/20 załączona do protokołu. 

  

5.5. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Włodawa na 2021 rok 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej Małgorzata Kozakiewicz 

poinformowała, że radni na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt powyższej 

uchwały. 

 Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Głosów w dyskusji       

nie było. Uchwała została poddana pod głosowanie. Głosowanie przeprowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada podjęła uchwałę w powyższej sprawie. 

 Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/197/20 załączona do protokołu. 

 

5.4. Uchwała Rady Gminy w sprawie planów pracy Komisji Rady Gminy Włodawa na 2021 

rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej Małgorzata Kozakiewicz 

poinformowała, że radni na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt powyższej 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Głosów w dyskusji       

nie było. Uchwała została poddana pod głosowanie. Głosowanie przeprowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że Rada podjęła uchwałę w powyższej sprawie. 

 Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/196/20 załączona do protokołu. 

 

5.6. Uchwała Rady Gminy w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Włodawa. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej Małgorzata Kozakiewicz 

poinformowała, że radni na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt powyższej 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Skarbnik Gminy przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie     

w sprawie projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

Głosów w dyskusji nie było. Uchwała została poddana pod głosowanie. Głosowanie 

przeprowadziła Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada podjęła uchwałę w powyższej sprawie. 

 Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/198/20 załączona do protokołu. 

 

5.7. Uchwała Rady Gminy w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włodawa na 2021 rok. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że uchwalenie budżetu będzie przebiegało 

według procedury: 

5.7.1. Odczytanie opinii o projekcie budżetu wydanej przez Regionalną Izbę Obrachunkową 

w Lublinie. 

Skarbnik Gminy przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie 

w sprawie projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

5.7.2. Odczytanie opinii Komisji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej Małgorzata Kozakiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rady Gminy. Opinia stanowi załącznik do 

protokołu. 

5.7.3. Odczytanie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii Komisji. 

Skarbnik Gminy odczytała stanowisko Wójta Gminy w sprawie opinii Komisji. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

5.7.4. Dyskusja nad projektem uchwały. 

Skarbnik Gminy przedstawiła główne założenia do uchwały budżetowej. Zgodnie 

z art. 230 ust. 2 oraz art. 238 ust. 1 pkt i ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.          

o finansach publicznych Wójt Gminy dnia 13 listopada 2020 r. przekazał Radzie 

Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Lublinie projekt uchwały budżetowej   

na rok 2021 wraz z uzasadnieniem oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włodawa na lata 2021 – 2024 celem zaopiniowania. 

Projekt budżetu na 2021 r. został opracowany w formie uchwały wraz z załącznikami 

w postaci tabelarycznej – załączniki 1 - 8. Budżet na 2021 r. jest zrównoważony. 
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Dochody i wydatki zostały określone na poziomie 30 505 006 zł., przychody                

i rozchody na poziomie 1 497 986 zł. Zobowiązania kredytowe Gminy nie ulegną 

zmianie i na 31.12.2021 r. wynosić mają 6 707 042,63 zł. W proponowanym projekcie 

kwoty dochodów i wydatków oraz przychodów i rozchodów, zgodnie z opinią RIO 

spełniają wymogi wynikające z ustawy o finansach publicznych, mogą być przyjęte 

przez organ stanowiący i stanowić podstawę gospodarki finansowej Gminy Włodawa 

w 2021 roku.     

 

W dyskusji glos zabrali: 

1) Radny Andrzej Lis - zadał pytanie: co się składa na dochody majątkowe określone 

w uchwale budżetowej w wysokości 2 000 000 zł.? 

Dochody z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami zostały zaplanowane            

w kwocie ok. 1 900 000 zł., ta sama kwota jest po stronie kosztów. Uzyskanie 

planowanych dochodów było zawsze problemem. Czy w 2021 roku takiego 

problemu nie będzie? 

 Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy. Wyjaśniła, że na dochody majątkowe 

składają się dochody z planowanej sprzedaży mienia komunalnego w wysokości 

650 000 zł. oraz dochody z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego.  

Gospodarka odpadami powinna się bilansować. Dochody z tytułu opłat 

pobieranych od mieszkańców, letników i przedsiębiorców powinna pokryć koszty 

związane z ich wywozem. Uchwalone stawki za odbiór odpadów nie pokryją 

bieżących kosztów, ponieważ zostały obniżone, co spowoduje deficyt. Będą 

podejmowane przez Wójta różne działania, aby te pozycje się zbilansowały. 

2) Radny Zbigniew Błaszczuk - zadał pytanie związane z budową chodnika                

w Sobiborze przy drodze 816. Jeżeli Urząd Marszałkowski wyrazi zgodę na drugi 

etap budowy czy będą dodatkowe środki na ten cel? 

Wójt Gminy poinformował, że są rezerwy, które będzie można przeznaczyć    

na to zadanie. Powstają również oszczędności przy realizacji innych projektów. 

Istnieje również możliwość zaciągnięcia kredytu na ten cel. 

5.7.5. Głosowanie projektu uchwały budżetowej. 

Uchwała została poddana pod głosowanie. Głosowanie przeprowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada podjęła uchwałę w powyższej sprawie. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/199/20 załączona do protokołu. 

 

Przewodniczący zamknął podpunkt 5.7. życząc Wójtowi, Skarbnikowi, Urzędnikom 

bezkolizyjnej realizacji budżetu. W imieniu Rady wyraził chęć wprowadzania 

dodatkowych zadań w miarę posiadanych środków.  
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5.8. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójtowi Gminy Włodawa.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej Małgorzata Kozakiewicz 

poinformowała, że radni na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt powyższej 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Głosów w dyskusji       

nie było. Uchwała została poddana pod głosowanie. Głosowanie przeprowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytując nazwiska radnych. 

Wynik głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 

Liczba obecnych – 14 

Liczba nieobecnych – 1 

Głosy za – 14 

Głosy przeciw – 0 

Głosy wstrzymujące się – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę              

w powyższej sprawie. Jest to zachęta dla Wójta do dalszej pracy zgodnie z planem i ponad 

plan. 

 Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/200/20 załączona do protokołu. 

Wójt Gminy podziękował radnym za przyznane wynagrodzenie. Zobowiązał się       

do wytężonej pracy na rzecz Gminy i jej mieszkańców. Podziękował pracownikom Urzędu 

oraz radnym za współpracę. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 5 porządku obrad. 

 

PUNKT 6 

 

Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Włodawa. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali pisemne sprawozdania          

z działalności poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej Małgorzata Kozakiewicz 

poinformowała, że radni na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawione 

sprawozdania. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podsumował, że nie wszystkie zadania zostały 

zrealizowane. Sytuacja z Covid-19 utrudniła działalność Komisji. Większość  punktów           

z planów pracy udało się zrealizować dzięki m.in. łączom internetowym. 

 Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 porządku obrad.  

 

PUNKT 7 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacje, które wpłynęły do Biura Rady 

zostały przekazane radnym do wiadomości: 

1) Informacja Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego dotycząca wydawania rozstrzygnięć 

nadzorczych,    

2) Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubelskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. 

stwierdzające nieważność uchwały Nr XXVI/189/20 Rady Gminy Włodawa z dnia   

27 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Włodawa      

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
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pożytku publicznego na 2021 rok, w części obejmującej § 16 w brzmieniu:                 

„a w szczególności” oraz § 21 uchwały; 

3) Uchwała Nr 319/2020 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 

16 grudnia 2020 r. w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego wobec części 

uchwały Nr XXVI/188/20 Rady Gminy Włodawa z dnia 27 listopada 2020 r.              

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej w części obejmującej załącznik nr 2, określający 

wzór deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonej na terenie Gminy Włodawa,      

na których znajdują się domki  letniskowe lub innej nieruchomości wykorzystywanej 

na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, oznaczony symbolem DOGO-2.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

1) Radny Andrzej Lis - zadał pytanie dotyczące wszczętego postepowania nadzorczego    

w sprawie uchwały określającej wzór deklaracji o wysokości opłaty za odpady.            

Czy interpretacja Regionalnej Izby Obrachunkowej wpłynie na zwiększenie czy        

na zmniejszenie dochodów Gminy? 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. Interpretacja RIO wpłynie na zmniejszenie 

dochodów Gminy. Opłata za odpady liczona jest od domku, a nie od posesji. W tym 

celu zostały podjęte działania, aby stanowisko Gminy zostało niezmienione.  

Przewodniczący Rady poinformował, że do RIO zostało skierowane wyjaśnienie   

w tej sprawie, podtrzymujące stanowisko Rady Gminy. 

 

2) Radny Bogdan Wysocki - zadał pytanie: czy jest już ustalony harmonogram wywozu 

odpadów? Jakie inwestycje ponad 1 000 0000 zł. są planowane na lata 22-24, typu 

budowa świetlicy, kanalizacji, wodociągi, szkoły? 

Wójt Gminy poinformował, że harmonogram jest już przygotowany, w dniu 

dzisiejszym zostanie podany do publicznej wiadomości na stronie internetowej. 

Inwestycje są planowane, realizacja jest uzależniona od środków jakie uda się 

pozyskać. Będzie to kanalizacja, budowa dróg, chodników, remont niszczejącego 

budynku po byłej szkole w Krasówce, remont świetlic w Szumince, Żukowie 

(wymiana dachu). 

 

3) Radna Dorota Linkowska – zadała pytanie: kto z pracowników, imiennie zajmuje się 

przyjmowaniem wniosków na dofinansowanie budowy studni? 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi – Marcin Zdolski.  

 

Przewodniczący Rady złożył życzenia, szczęśliwego, zdrowego Nowego Roku,         

by Gmina rozwijała się jeszcze prężniej niż dotychczas.  

Wójt Gminy podziękował radnym za współpracę w minionym roku, złożył życzenia 

zdrowia, szczęścia w Nowym Roku. 

 

PUNKT 8 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad XXIX sesji VIII kadencji 

Rady Gminy Włodawa został wyczerpany i dziękując wszystkim za udział zamknął obrady.  

 

Protokołowała:                    Przewodniczył: 


